
Protokół Nr  X/15 
 

z X sesji Rady Gminy Mieścisko  w dniu 31 lipca 2015 r. o godz.11.00 poprzedzonej wspólnym 
posiedzeniem Komisji Rady o godz.10.00 w sali sesyjnej Urzędu Gminy Mieścisko. 

 
 
  Wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Mieścisko poprzedzające X sesję 
Rady Gminy otworzyła Przewodnicząca Rady – P.Elżbieta Kapczyńska. 
Następnie powitała wszystkich radnych, Wójta Gminy – P.Andrzeja Banaszyńskiego, 
Skarbnika Gminy – P.Teresę Samarzewską, inspektora ds. obsługi organów gminy – 
P.Wiesłąwę Kujawa. 
Tematem wspólnego posiedzenia jest zaopiniowanie projektów uchwał na dzisiejszą sesję. 
Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Wójtowi Gminy – P.Andrzejowi Banaszyńskiemu, który 
na wstępie poinformował o zmianach, jakie wiążą się z porządkiem obrad dzisiejszej sesji t.j 
- projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego – będzie dotyczył podjęcia 3 projektów uchwał: 
- dla obrębu Zabiczyn, 
- dla obrębu Zakrzewo, 
- dla obrębu Mirkowice 
Tereny objęte sporządzeniem planu zagospodarowania przestrzennego, stanowią w części  
własność Skarbu Państwa i w części własność prywatną. Tereny te stanowią w większości 
grunty rolne, w tym grunty o wysokiej klasie bonitacyjnej. Ze względu na rolniczy charakter 
Gminy Mieścisko wskazane jest prowadzenie takiej polityki przestrzennej aby ten stan 
utrzymać, poprzez wprowadzenie ograniczeń w realizacji zabudowy oraz ochronę gruntów 
rolnych. Opracowanie takiego planu pozwoli nawet w przyszłości  jak ktoś wystąpi o 
pobudowanie w tym rejonie fermy to mając ten plan będzie można żądać opracowania planu 
szczegółowego. 
Komisje projekty uchwał zaopiniowały pozytywnie . 
Następnie Wójt wyjaśnił wprowadzenie do porządku obrad sesji ponownie projektu uchwały 
w sprawie uchwalenia wzorów deklaracji dot. opłat za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi. która była uchwalona na sesji w miesiącu czerwcu. W związku z informacją 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o wszczęciu postępowania nadzorczego wobec 
podjętej w czerwcu uchwały, które dotyczy zakwestionowania w deklaracji na której nie 
zamieszkują mieszkańcy zapisu dot. oświadczenia o podawaniu liczby osób przebywających 
na nieruchomości. Nie czekając na rozstrzygniecie nadzorcze proponuję uchylić poprzednią 
uchwałę w całości i podjąć dzisiaj nową  uchwałę bez zakwestionowanego zapisu. 
Komisje wyjaśnienia Wójta i uzasadnienie projektu uchwały zaopiniowały pozytywnie. 
 
- projekt uchwały w sprawie  wyrażenia woli przystąpienia do opracowania i wdrażania 
Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Mieścisko 
Zgodnie z uzasadnieniem Wójta Gminy w nowym okresie programowania 2014-2020 
posiadanie Planu gospodarki niskoemisyjnej będzie warunkiem pozyskania zewnętrznych 
środków finansowych na takie przedsięwzięcia jak: termomodernizacja obiektów, 
modernizacja kotłowni i sieci ciepłowniczych, energooszczędnego oświetlenia publicznego 
oraz wszelkich inicjatyw sprzyjających zwiększeniu efektywności energetycznej i ograniczeniu 
emisji gazów cieplarnianych. 
Komisje projekt uchwały zaopiniowały pozytywnie. 
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Do przedstawionych projektów uchwał radni zgłosili zapytania: 
- radny Staroń – pozytywnie odniósł się do przystąpienia do sporządzenia w/w planów 
zagospodarowania przestrzennego w celu „ukrócenia samowoli” a co z innymi wsiami ? 
- Wójt – „istnieją możliwości dofinansowania tych planów przez Stowarzyszenie „Dolina 
Wełny” i to są dofinansowania rzędu 90 tys.zł na gminę. Tu mamy nakreślić to co chcemy: 
ścieżkę rowerową, czy teren rekreacyjny ? jak też ukrócić samowole. Uchwała jest pod 
kontem co gmina tam chce zrobić”. Do aglomeracji należy Mieścisko, Wiela, Zabiczyn.  
Na inne wsie nie dostaniemy środków”; 
Następnie Wójt udzielił wyjaśnień w związku z punktem zawartym w porządku sesji dot. 
Informacji o przystąpieniu do kolejnego etapu komunalizacji mienia w m.Kłodzin. 
„Tam kiedyś została sprzedana droga i nie ma dojazdu do działki, którą chcemy sprzedać. 
Tam jest droga o szer.4 m i właśnie te 2 działki chcemy skomunalizować”. 
W nawiązaniu do projektu uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu  2,5 km drogi Gołaszewo-
Janowiec radna Kapczyńska zadała pytanie o koszty z tym związane ? 
W odpowiedzi Wójt wyjaśnił, że będzie to wiązało się z kosztami, ale też patrzeć trzeba na to, 
że mieszkają tam osoby, które od 4 lat piszą wnioski o wodociągowanie. Jeśli byśmy poszli w 
pasie drogi powiatowej to byśmy musieli płacić za zajęcie pasa drogowego do Powiatu. 
Powiat nie ma w planach utwardzenia tej drogi. Nam może się to udać”; 
- radna Kapczyńska – „a co z drogą powiatową Sarbia-Ochodza, która była wiele razy 
zgłaszana na sesji ?” 
- Wójt – wyjaśnił, że będzie zrobiona przez powiat od strony Wągrowca; 
- radny Staroń – przypomniał o zrobieniu drogi Pętla – w Zbietce, która od 20 lat czeka za 
remontem i też na pałac w Zbietce, który straszy swoim widokiem; 
- radny Rodzewicz: 
1) ponowił sprawę zabezpieczenia terenu pod Przedszkole zgodne z obowiązującymi 
standardami; 
2) zapytał kto kwalifikował światłowód do miejscowości i do odbiorców indywidualnych ? 
3) sprawa pływających w rowie detergentów. Po kukurydzy P.Fleminga  pływała piana; 
4) Firma PRO-AGRI wybiera ziemniaki. Po opadach droga jest zanieczyszczona błotem; 
- radny Wojtyszyn – odnośnie internetu szerokopasmowego. Widzę jak firma kładzie 
światłowód – ta trasa pokrywa się z wodociągiem; 
Odpowiedzi na zapytania radnych udzielił Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. 
W związku z wyczerpaniem dyskusji Przewodnicząca Rady zakończyła wspólne posiedzenie 
Komisji Rady ogłaszając 10-minutową przerwę przed mającą odbyć się sesją. 
O godz.11.00 rozpoczęła się X sesją Rady Gminy Mieścisko. 
 
Adn. 1 
 
 X sesję Rady Gminy Mieścisko otworzyła Przewodnicząca Rady – P.Elżbieta 
Kapczyńska. 
Na wstępie powitała radnych Rady Gminy Mieścisko, Wójta Gminy – P.Andrzeja 
Banaszyńskiego oraz pracowników administracji samorządowej, radnego powiatowego – 
P.Tadeusza Synorackiego, sołtysów wsi oraz wszystkich gości biorących udział w dzisiejszej 
sesji. 
(Listy obecności sołtysów wsi i zaproszonych gości stanowią Załączniki Nr 1 i 2 do protokołu). 
 
Adn. 2 
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 Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła, że na dzisiejszej sesji na 15 radnych 
obecnych jest 14 i 1 nieobecny wobec czego Rada jest prawomocna do prowadzenia obrad i 
podejmowania uchwał. 
Radny nieobecny usprawiedliwiony – Michał Kalka. 
(Lista obecności radnych Rady Gminy Mieścisko stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu). 
 
Adn. 3 
 
 Przewodnicząca Rady odczytała Porządek obrad dzisiejszej sesji, jaki radni i goście 
otrzymali z zaproszeniem na dzisiejszą sesję. 
Do przedstawionego Porządku obrad  zgłosił wniosek Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński  
o wprowadzenie następujących zmian: 
1) W punkcie 12 – Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego – dodać zdanie: obejmującego tereny obrębu 
geodezyjnego Zabiczyn, gmina Mieścisko. 
Jednocześnie z uwagi na fakt, że w tamtejszym rejonie to jest obręb: Zabiczyn, Zakrzewo i 
Mirkowice i potrzeby sporządzenia odrębnych planów dla poszczególnych miejscowości, stąd 
wniosek Wójta o wprowadzenie do Porządku obrad jeszcze 2 projektów uchwał: 
1) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obejmującego tereny obrębu geodezyjnego Zakrzewo, gmina Mieścisko; 
2) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego obejmującego tereny obrębu geodezyjnego Mirkowice, gmina Mieścisko. 
- Ponadto Wójt wnioskował aby projekt uchwały w sprawie wzorów deklaracji o wysokości 
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanych przez właścicieli 
nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji 
elektronicznej był rozpatrzony w kolejności uchwał jako pierwszy. 
W związku z powyższym Przewodnicząca Rady kolejno poddawała pod głosowanie wniesione 
zmiany: 
1) w punkcie 12 projektu uchwały dodanie zdania: obejmującego tereny obrębu 
geodezyjnego Zabiczyn, gmina Mieścisko. 
Na 14 radnych wniosek został przyjęty jednogłośnie „za”. 
2) wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego: obejmującego tereny 
obrębu geodezyjnego Zakrzewo, gmina Mieścisko 
Na 14 radnych wniosek o wprowadzenie do Porządku obrad teju uchwały został przyjęty 
jednogłośnie „za”. 
3) wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego: obejmującego tereny 
obrębu geodezyjnego  Mirkowice, gmina Mieścisko 
Na 14 radnych wniosek o wprowadzenie do Porządku obrad teju uchwały został przyjęty 
jednogłośnie „za”. 
4) wniosek o rozpatrzenie projektu uchwały w punkcie 13 Porządku obrad w kolejności jako 
pierwszej. 
Na 14 radnych wniosek został zaakceptowany jednogłośnie. 
Ponadto Przewodnicząca Rady poinformowała o konieczności wprowadzenia do Porządku 
obrad jeszcze jednego projektu uchwały dot. zmiany siedziby Obwodowej Komisji Wyborczej 
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w Popowie Kościelnym na wybory parlamentarne w dniu 25 października br. Otóż przed 
sesją dotarła informacja, że na przełomie 24 i 25 października sala w Domu Kultury w 
Popowie Kościelnym została zarezerwowana rok wcześniej na uroczystość rodzinną. W 
związku z powyższym na wcześniejsze zobowiązania proponuje się przeniesienie siedziby 
OKW w Popowie Kościelnym na dzień wyborów parlamentarnych do budynku Szkoły w 
Popowie Kościelnym. 
Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 
jeszcze jednego projektu uchwały w sprawie zmiany siedziby Obwodowej Komisji Wyborczej 
Nr 3 w Popowie Kościelnym dla wyborów do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu 
Rzeczypospolitej Polskiej w dniu 25 października 2015 r. – z Domu Kultury na Szkołę 
Podstawową „Milenium” im.Jana Pawła II. 
Na 14 radnych jednogłośnie zdecydowano o wprowadzeniu do porządku obrad jeszcze 
jednego projektu uchwały, który będzie w kolejności ostatnim projektem. 
Po wprowadzeniu zmian Porządek obrad X sesji przedstawia się następująco: 

 
 
 1. Otwarcie sesji. 
 2  Stwierdzenie quorum. 
 3. Przedstawienie porządku obrad  X sesji Rady Gminy – możliwość  
    wprowadzenia zmian. 
 4.Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
 5. Interpelacje i zapytania radnych. 
 6. Zapytania sołtysów. 
 7. Informacja z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 
 8. Informacja o przystąpieniu do kolejnego etapu komunalizacji mienia. 
 9. Informacja z działalności Przewodniczącej Rady Gminy w okresie  
    międzysesyjnym. 
 
10. Podjęcie uchwały w sprawie wzorów deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanych przez właścicieli nieruchomości oraz warunków i trybu 
składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 
 
 
11. Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Wągrowieckiego zadania polegającego 
na zarządzaniu publiczną drogą powiatową 1694P na odcinku 2,5 km, Gołaszewo-granica 
woj. kujawsko-pomorskiego (Janowiec Wielkopolski). 
 
12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do opracowania i wdrażania 
Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Mieścisko. 
 
13. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego. obejmującego tereny obrębu geodezyjnego Żabiczyn, 
gmina Mieścisko; 
14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obejmującego tereny obrębu geodezyjnego Zakrzewo, 
gmina Mieścisko 
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15.  Podjecie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obejmującego tereny obrębu geodezyjnego Mirkowice, 
gmina Mieścisko. 
 
16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany siedziby Obwodowej Komisji Wyborczej Nr 3 w 
Popowie Kościelnym dla wyborów do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu 
Rzeczypospolitej Polskiej w dniu 25 października 2015 r.  
 
17. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 
18. Wolne głosy i wnioski. 
 
19. Zakończenie. 
 
Adn. 4 
 
 Przewodnicząca Rady poinformowała, ze protokół z ostatniej sesji Rady był do wglądu 
w biurze Rady i nikt do niego nie wniósł zastrzeżeń w związku z powyższym wniosła o jego 
przyjęcie bez odczytywania. 
Na 14 radnych protokół z ostatniej sesji został przyjęty jednogłośnie bez odczytywania. 
 
Adn. 5 – interpelacje i zapytania radnych 
 
- radny Staroń Kazimierz: 
1) „firma załatała dziury na drodze do Zbietki. Jest jeszcze duża dziura koło Klubu, której nie 
połatano”; 
2) naprawa drogi do P.Gruszeckiego na dł.300 m; 
 
- radny Górski Janusz: 
1) na Osiedlu Michałowskim na wysokości posesji P.Korycińskiego jest duża niecka, wielkie 
bajoro. Problem rozwiązałoby nawiezienie 2 przyczep ziemi; 
2) radny podziękował za ławki na placu zabaw ale byłaby potrzeba doposażenia placu jeszcze 
w jakieś urządzenia dla dzieci; 
 
- radna Widzińska (Mączyńska) Marta – ponowiła zapytanie z ostatniej sesji czy będą 
huśtawki na placu zabaw na Osiedlu Młodych ? 
 
- radny Rodzewicz Ryszard – ponowił  wniosek o załatanie dziur przy Posterunku Policji, 
kiosku „Ruch”  w Mieścisku. Tam można „powiesić się” samochodem; 
 
- radna Kubicka Iwona -  przypomniała prośbę z ostatniej sesji aby przy wyjeździe z m.Chuby-
Żabiczyn usunąć nadmiernie zarastające gałęzie akacji gdyż jest tam niebezpiecznie; 
 
Adn. 6 – zapytania sołtysów 
 
- P.Radecki  Zbigniew – sołtys wsi Gorzewo: 
1) poszerzenie i utwardzenie pobocza od firmy de Heus w Mieścisku; 
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2) prośba o przycięcie wiszących gałęzi pomiędzy Gołaszewem a Wielą; 
3) prosił po żniwach o równiarkę na drogę za posesja P.Radeckiego w stronę Piastowic gdzie 
wydzielonych zostało kilka nowych działek; 
 
- P.Starosta Elwira – sołtys wsi Popowo Kościelne –prosiła o połatanie 2 dziur na drodze do 
Wymysłowa.Jednocześnie podziękowała za naprawę studzienki na ul.Lipowej; 
 
- P.Witucka Joanna – sołtys wsi Zbietka: 
1) zgłosiła problem z prądem w świetlicy wiejskiej, gdzie często wyskakują korki; 
2) pobocze od P.Bejmy do P.Plewy jest coraz węższe. Problem jest minąć 2 samochodami; 
 
- P.Szulc Krzysztof – sołtys sołectwa Mirkowice – „odnośnie dowożenia uczniów do szkoły ze 
wsi Mirkowiczki. Czy od nowego roku szkolnego autobus będzie woził dzieci ? Jeśli tak to 
wiąże się to z wycięciem drzew bo gałęzie niszczą drogę. Myślę, że po żniwach trzebaby tę 
drogę naprawić””; 
Na zapytania sołtysów odpowiedzi udzielił Wójt Gminy: 
-P.Radeckiemu – wnioski o pobocze przy de Heus jak również gałęzie pomiędzy Gołaszewem 
a Wielą – skierowane zostaną do Zarządu Dróg Powiatowych; Równiarka zostanie 
skierowana na drogę; 
- w sprawie łatania dziur – „to najpierw łataliśmy na ulicach, dalsze w następnej kolejności”; 
- P.sołtys wsi Zbietka - prąd w świetlicy w Zbietce – zostanie to zgłoszone; Na pobocze 
zostanie skierowana równiarka; 
- P.sołtys sołectwa Mirkowice – „autobus nie będzie jeździł. Jest w trakcie rozstrzygania 
przetarg na dowozy szkolne. Zgodnie z ustawą 3 km do autobusu to każdy powinien dojść. 
Zgadzam się, że te drzewa trzeba będzie usunąć. Droga nie jest rozgraniczona i część gałęzi 
jest na gruncie Agencji a część na naszym terenie”; 
 
Adn. 7 
 
 Wójt Gminy przedstawił informacje ze swojej pracy w okresie międzysesyjnym. 
(Informacja Wójta stanowi  Załącznik Nr 4 do protokołu). 
 
 
Adn. 8 
 
 Przewodniczący Komisji Inwentaryzacyjnej Mienia Komunalnego – P.Kazimierz Staroń 
przedstawił informacje o przystąpieniu do kolejnego etapu komunalizacji. 
(Informacja Komisji Inwentaryzacyjnej stanowi  Załącznik Nr 5 do protokołu). 
 
Adn. 9 
 
 Przewodnicząca Rady Gminy przedstawiła informację ze swojej działalności w okresie 
międzysesyjnym: 
- 26 czerwca br. – udział w uroczystości zakończenia roku szkolnego 2014/2015 w Szkole 
Podstawowej im.Stefana Czarnieckiego w Mieścisku; 
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- 27 czerwca – 30 czerwca br. – udział w przeglądzie orkiestr dętych w Ustroniu Morskim w 
którym występ miała nasza młodzieżowa orkiestra dęta; 
 
- 5 lipca br. – udział w XXI Jarmarku Cysterskim i V Festiwalu Tradycyjnej Kuchni 
Wielkopolskiej w Łeknie podczas których ogłoszono wyniki plebiscytu „Gospodyni Roku 
2015”.Gospodynią Roku 2015 została P.Małgorzata Kowalewska – przewodnicząca KGW w 
Żabiczynie, a pierwszą V-ce Gospodynią P.Zdzisława Bruss – Przewodnicząca KGW w Podlesiu 
Wysokim. Wyróżnienia otrzymały Przewodniczące Kół Gospodyń Sarbii i Mieściska; 
 
- 15 lipca br. – udział w spotkaniu Koła Gospodyń Wiejskich w Zabiczynie z okazji zajęcia 
 I miejsca przez Przewodniczącą KGW w plebiscycie „Gospodyni Roku”; 
 
- 28 lipca br. – udział w  Walnym Zgromadzeniu Stowarzyszenia „Dolina Wełny; 
 
Adn. 10. Podjęcie uchwały w sprawie wzorów deklaracji o wysokości opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi składanych przez właścicieli nieruchomości oraz  
warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej 
 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. W dotychczas obowiązującej 
deklaracji dla nieruchomości niezamieszkałych zostaje wykreślony punkt F zawierający 
oświadczenie o liczbie osób przebywających na terenie nieruchomości. Wynika to z 
wszczęcia przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Poznaniu postępowania nadzorczego, 
zdaniem której nie ma podstaw prawnych aby podawać tego typu informacje w deklaracji.  
W związku z powyższym dzisiaj zostaje podjęta nowa uchwała bez w/w zapisu  i jednocześnie 
uchylona poprzednia z pominięciem wydawania rozstrzygnięcia nadzorczego. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 6 
do protokołu. 
 
Adn. 11 - Podjęcie uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Wągrowieckiego zadania 
polegającego na zarządzaniu publiczną drogą powiatową 1694P na odcinku 2,5 km, 
Gołaszewo-granica woj. kujawsko-pomorskiego (Janowiec Wielkopolski). 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 7 
do protokołu.  
 
Adn. 12 - Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do opracowania  
i wdrażania Planu gospodarki niskoemisyjnej dla Gminy Mieścisko 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 14 radnych obecnych na sesji uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie 
 i stanowi Załącznik Nr 8 do protokołu. 
 
Adn. 13 -  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego. obejmującego tereny obrębu geodezyjnego Żabiczyn, 
gmina Mieścisko. 
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Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. 
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 13 radnych obecnych na sesji (radny Hoffmann wyszedł z sali) uchwała w głosowaniu 
została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 9 do protokołu. 
 
Adn. 14-  Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obejmującego tereny obrębu geodezyjnego Zakrzewo, 
gmina Mieścisko 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 13 radnych obecnych na sesji uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i 
stanowi Załącznik Nr 10 do protokołu. 
 
Adn. 15. - Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obejmującego tereny obrębu geodezyjnego Mirkowice, 
gmina Mieścisko 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
Przewodnicząca Rady poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Na 13 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 11 
do protokołu. 
 
Adn. 16 -  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany siedziby Obwodowej Komisji Wyborczej Nr 3 
w Popowie Kościelnym dla wyborów do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu 
Rzeczypospolitej Polskiej w dniu 25 października 2015 r.  
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Sekretarz Gminy – P.Alicja Kędracka. 
Wójt Gminy przedkłada Radzie Gminy wnioski w sprawie zmian siedzib obwodowych komisji 
wyborczych, których można dokonać najpóźniej w 45 dniu przed dniem wyborów. 
Z uwagi na fakt, że w dniu 25 października 2015 r. odbędą się wybory do Sejmu RP i Senatu 
RP  zachodzi konieczność dokonania zmiany siedziby Komisji z Domu Kultury na Szkołe 
Podstawowa ze względu na wcześniejsze zobowiązania dotyczące zagospodarowania Domu 
Kultury w tym dniu. 
- radny Serwatka – zapytał co jeśli podobna sytuacja miałaby miejsce z siedzibą w Kłodzinie ? 
i jednocześnie wnioskował aby w sytuacji wyborów gmina wypowiadała umowę z 
wynajmującym; 
Na sesje powrócił radny Adam Hoffmann. 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały, jednocześnie poddając pod głosowanie. 
Na 14 radnych uchwała w głosowaniu została podjęta jednogłośnie i stanowi Załącznik Nr 12 
do protokołu. 
 
Adn. 17. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych udzielił Wójt Gminy – P.Andrzej 
Banaszyński. 
 
18. Wolne głosy i wnioski 
- radny Wojtyszyn – zapytał na jakim etapie jest sprawa remontu drogi wojewódzkiej 190 ? 
- radny Rodzewicz – prawdopodobnie zapada się przepust na drodze przed Łaziskami; 
- radna Oelke – podziękowała za podjęcie uchwały o przejęciu drogi Gołaszewo-Janowiec, 
jednocześnie widząc na początek jej utwardzenie; 
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- radny Wojtyszyn – „zostały zasypane dziury na ul.Dworcowej  na parkingu w Mieścisku. 
Możnaby w ten sam sposób doraźnie tłuczniem zasypać dziury przy Posterunku Policji, bo te 
dziury są głębokie; 
- radna Kapczyńska – ponowiła sprawę wysypania tłucznia na drodze przy DINO; 
W związku z wyczerpaniem punktów porządku sesji Przewodnicząca Rady podziękowała 
wszystkim za udział i zamknęła X sesje Rady Gminy Mieścisko. 
 
   
  Protokółowała:     Przewodniczyła sesji:  
 
 Inspektor ds. obsługi organów  Przewodnicząca Rady 
 Gminy 
 
  /Wiesława Kujawa/    /Elżbieta Kapczyńska/   
 
 
 


